
10 апреля 

Английский язык 

9 класс 

Тема урока: Грамматика.  Conditionals 

Задания на урок: просмотреть видео по ссылке: 

https://www.youtube.com/watch?v=rVlnIlo3Agw , разобраться с 

грамматической темой. 

Домашнее задание: выполнить прикрепленное упражнение.  

Exercise 1 

1. He almost fell from the balcony. I/m sure that if he had fallen, he (break) his leg or something. 

2. If I leave now, I (be) home in two hours. 

3. If you (like), I’ll (lend) you my car for two days. 

4. If we increased the price, we (run) a risk of pricing ourselves out of the market. 

5. If you ask your boss, I’m sure he would have considered your proposal. 

6. The radio is broken. When you turn it on, it (make) a strange noise. 

7. I’d set them the task if they (be) more reliable. However, I don’t think they’re capable of doing 

it. 

8. If I had known how long the journey was, I (take) something else to read with me. 

9. If you (not manage) to finish the catalogue on time, we’ll have to postpone the printing until 

next month. 

10. The accident (might not be) so bad if you/d been driving more slowly. 

 

Exercise 2 

1. Если бы ты согласилась, мы могли подготовиться к английским экзаменам лучше. 

2. Школа возможно закрылась бы если бы директор не нашел нового учителя 

английского языка. 

3.  Я бы отказался обучать студентов, если бы я был на вашем месте. 

4. Пожалуйста, сообщите доктору немедленно, если она покажет признаки улучшения. 

5. Можете считать, что мы согласны продолжать обучение, если не получите от нас 

сообщения до воскресения. 

6. Если вы выпьете слишком много кофе, вы не сможете уснуть. 

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=rVlnIlo3Agw

